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Z A P I S N I K 
sa 59. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 22. kolovoza 2014. 
u Maloj vijećnici s početkom u 08,00 sati 

 
 

Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik grada Delnica; Tomislav Mrle, voditelj 
Stručne službe za obavljanje poslova tijela grada Delnica, samouprave i uprave; Zvezdana 
Jerković, ravnateljica DV „Hlojkica“ Delnice; Gordana Piskač, pročelnica JUO Grada 
Delnica; Davorin Klobučar, djelatnik GSC-a; Dragan Abramović, zapovjednik JVP Delnice; 
Mirela Srkoč Šenkinc, voditeljica turističko informativnog centra u Turističkom uredu TZ 
Grada Delnica; Nikola Muvrin, direktor KTD Risnjak-Delnice d.o.o.; Davorka Grgurić, 
voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet; Indira Rački 
Joskić, ravnateljica „Narodne knjižnice i čitaonice Delnice“; Jasminka Curl, računovodstveni 
referent. 

 
Odsutni: Katarina Mihelčić, zamjenica gradonačelnika; Dario Medvedec, direktor 

Goranskog sportskog centra; Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za proračun i financije. 
 
 
IZVJEŠĆE O REALIZIRANIM AKTIVNOSTIMA: 
 
 
ZVEZDANA JERKOVIĆ – DV «Hlojkica» 
 

- aktivnosti ovaj tjedan: napravljena je godišnja struktura zaduženja za radnike; za 
početak pedagoške godine pripremila sam ugovore s roditeljima; napravljeno je 
financijsko izvješće za prvih šest mjeseci te okvirni financijski plan za slijedeću 
godinu. 

- u prvih šest mjeseci ostvareno je 858.300,33 kn a planirano je 2.126,300,00 kn. 
 
Ivica Knežević – kada ističe natječaj za pedagoga i višu medicinsku sestru? Zvezdana 
Jerković – u utorak je zadnji dan roka za predaju molbi. Za sada su stigle dvije zamolbe. 
 
 
GORDANA PISKAČ – Jedinstveni upravni odjel 
 

- u tijeku je montaža novog kotla a stari ćemo uskladištiti te moramo odlučiti što ćemo s 
njim. 

- u utorak je, prema planu, održan sastanak vezan za radove u Supilovoj ulici, te je 
obiđeno gradilište. 



Ivica Knežević – vezano uz Supilovu ulicu, napravite jednu aproksimaciju, što bi to 
financijski značilo kada bi oluke stavili i ispod asfaltiranog dijela? Koliko bi toga bilo i 
koliko bi koštalo? 

      Tako bi barem jednu ulicu imali da možemo reći da oborinske odvodnje nema na 
      pločnicima.  
 

- Radnički dom – izvođač još nije dostavio okončanu situaciju, javio je da će to biti 
idući tjedan. Sa projektantom je obiđen teren vezano za spoj objekta na kanalizaciju s 
obzirom da je dosta komplicirana situacija.  

- Dali smo da se očiste upojni bunari jer su puni mulja. 
- Vezano za policijske garaže – prije godinu i pol bio je plan da će policija srušiti te 

garaže, koje su na našem zemljištu, a da ćemo mi napraviti projektnu dokumentaciju 
za izgradnju nadstrešnica koje će policija izgraditi. Danas ću kontaktirati načelnika 
policije da vidim kada će to krenuti. 

 
Ivica Knežević – s obzirom da je to naše, kako su riješeni imovinsko-pravni odnosi? Gordana 
Piskač – mi bi ishodili dozvolu, napravili promjenu investitora i dali mu pravo građenja za 
nadstrešnicu. 
 

- došao je nalaz revizije učinkovitosti gospodarenja otpadom u Primorsko-goranskoj 
županiji. Prema tom izvješću napravili smo sve što smo trebali. 

- od Državnog ureda za upravljanje državnom imovinom dobili smo ovjeren 
parcelacijski elaborat cijepanja koji ćemo zajedno sa ostalom potrebnom 
dokumentacijom sada proslijediti Ministarstvu poljoprivrede. 

- dan je zahtjev za izradu ponude za iskolčenje granica parcela kod vatrogasnog doma. 
- dogovoreno je nasipavanje dijela dola na «barutani». 

 
Ivica Knežević – na «barutani» je niknulo jedno veliko skladište drva. Da li znate za to? 
Gordana Piskač – dali smo suglasnost za privremeno odlaganje drva. Ivica Knežević – 
također je na sam put netko stavio veliku neispravnu ledenicu. To je glomazni otpad pa to 
treba maknuti. 
 

- primamo stalne upite vezano uz natječaj Fonda za zaštitu okoliša i energetsku 
učinkovitost. 

- Od Državnog ureda za upravljanje državnom imovinom došao je poziv za iskaz 
interesa za nekretnine u vlasništvu RH. Na tom popisu su naša skladišta V2 i V3. Dala 
sam obavijest svim zainteresiranima koji su dali pisma namjere da se jave D.U.U.D.I.-
u i da popune obrazac. 

 
 
TOMISLAV MRLE - Stručna služba za obavljanje poslova tijela Grada Delnica, samouprave 
i uprave 
 

- s obzirom da smo dobili pozitivno očitovanje za primanje volontera, ovaj tjedan to je 
bila i najvažnija aktivnost. Odrađeno je sve vezano za prijavu volontera na HZMO I 
HZZO. 
- prikupljeni su podaci i dostavljeni geometru vezano za upravitelje zgrade oko doma 
HV-a. 
- vezano za ostavinu Polić dobili smo od Holding podružnice iznos duga koji će se platiti 
idući tjedan. 



- za idući tjedan zakazan je sastanak vezano za problematiku hotela „Mance“ odnosno 
vezano uz sređivanje imovinsko-pravnih odnosa. 
- također, drugi tjedan će biti sastanak vezano za zemljišne zajednice. 
- što se tiče zaklade Janet Majnarich – na traženje Ureda župana dorađen je prijedlog 
predugovora vezano za tu ostavinu. 
- danas će se izraditi hodogram aktivnosti gradonačelnika i predsjednice Gradskog vijeća 
a vezano uz rad Savjeta mladih s obzirom na zakonske obveze da se svaka tri mjeseca 
mora održati sastanak s njima odnosno napraviti izvješće svakih šest mjeseci. 

      - sukladno Odluci o socijalnoj skrbi napravljena su rješenja za novorođenčad. 
 
 
DAVORIN KLOBUČAR – Goranski sportski centar 
 

- sportskim klubovima i društvima šireg područja upućene su ponude za obavljanje 
sportskih priprema u našem gradu te korištenje naše infrastrukture. 

- napravljen je popis sportskih rekvizita i opreme koja je potrebna za opremu budućeg 
igrališta na Platku. Zatražena je ponuda dobavljača. 

- u tijeku je izrada projektne dokumentacije za skijalište Platak.  
 
 
DRAGAN ABRAMOVIĆ – JVP Delnice 
 

- uz redovite aktivnosti koje svakodnevno odrađujemo imali smo i jednu tehničku 
intervenciju kod naselja Dedin. 

- ostale aktivnosti: uređivanje garažnog prostora; košnja trave; uređenje iza vatrogasnog 
doma. 

Gordana Piskač – primili smo Vaš zahtjev za nabavu kombija, pa kako bismo mogli 
planirati sredstva trebao bi nam barem okvirni iznos koji vam je potreban. 

 
 
MIRELA SRKOČ ŠENKINC – TZ Delnice 
 

- sve aktivnosti koje sam u ponedjeljak spomenula odrađene su, osim što nismo 
prisustvovali sastanku Povjerenstva za park jer je u isto vrijeme bila koordinacija TZ 
Gorskog kotara. 

- na koordinaciji u srijedu dogovoreni su detalji vezano za «Špancirfest». 
- sa gospođom Gordanom Piskač razgovarala sam o projektima sa kojima bi se mogli 

javiti na natječaje. Iskoristiti ćemo kandidature koje su prijašnjih godina slane na 
natječaje i napraviti ćemo nekoliko novih. 

- «Katalog atrakcija i smještaja» u ponedjeljak ide u tisak. 
 
Ivica Knežević – u kojoj je fazi postupak odabira kandidata za Stručno osposobljavanje? 
Mirela Srkoč Šenkinc – dobili smo samo usmenu potvrdu od HZZ-a ali ugovor i rješenje još 
nismo dobili. 
 
 
 
 
 
 



NIKOLA MUVRIN – KTD «Risnjak-Delnice» d.o.o. 
 
      - danas završavaju radovi na Radničkom domu. Slijedeći tjedan planiramo generalno 
čišćenje pa bih htio da se dogovorimo i oko svečanog otvorenja. 
 
Ivica Knežević – ja sam planirao, mislim da bi bilo primjereno, da se prijem djece u prvi 
razred obavi u Radničkom domu pa da to ujedno bude i svečano otvorenje. Da li ste nabavili 
lampe koje će ići na vanjski dio Radničkog doma? Nikola Muvrin – kupili smo osam lampi i 
ovaj tjedan ih planiramo montirati. 
 

- košnja groblja u cijeloj Brodskoj dolini je završena. 
- radovi na mrtvačnici u Kuželju su gotovi. 
- javiti ćemo se na ponudu za farbanje krovišta „kuće Rački“. 
- preko Brdsko-planinskog centra za poljoprivredu javili smo se na natječaj za kosilicu. 

 
 
DAVORKA GRGURIĆ – Odsjek za komunalne poslove, prostorno uređenje i promet 
 

- postupak bagatelne nabave za retenciju u Kamenitoj ulici je okončan. Prikupljene su 
tri ponude. S obzirom na hitnoću danas će doći projektant. 

- postupak bagatelne nabave za fontanu je također okončan. Ugovor je napisan. Krenulo 
se u bagatelnu nabavu za nadzor nad radovima. 

- u Kamenitoj ulici postavljeni su stupovi javne rasvjete. Ovaj tjedan HEP dovršava 
radove na montaži. 

- ostale aktivnosti: posebni uvjeti gradnje; davanje suglasnosti na glavne projekte; 
obilasci terena; izrada rješenja za naknadu nezakonito izgrađenih zgrada; kontrola 
građevinskih knjiga i računa izvedenih radova na održavanju nerazvrstanih cesta; 
izrada rješenja za komunalnu naknadu; napravljen je popis za osiguranje stakala po 
svim zgradama koje su u vlasništvu grada Delnica i ostali tekući poslovi. 

 
 
INDIRA RAČKI JOSKIĆ – „Narodna knjižnica i čitaonica Delnice“ 
 

- sve planirano ovaj tjedan je i realizirano, osim web stranice Knjižnice koja još nije 
gotova. 

- u ponedjeljak ćemo na Petehovcu organizirati druženje sa piscima. 
- napravljen je program obilježavanja „mjeseca knjige“. 
- organizirati ćemo i okrugli stol na temu „dijalekti u Gorskom kotaru“ pa bih Vas 

zamolila ako bi to mogli održati ovdje u Velikoj vijećnici. 
 
 
JASMINKA CURL – Odsjek za proračun i financije 
 

- Od zakonski propisanih obveza sve je izvršeno: plaćen je PDV; plaćen je kredit; 
izvršen je obračun naknada; što se tiče postupka bagatelne nabave dugoročnog 
financijskog kredita malo smo u zaostatku ali će kolegica Patricia Pleše Medić to 
odraditi preko vikenda tako da će slijedeći tjedan biti gotovo. 

 
Ivica Knežević – vi svi znate da je Kaštel Zrinski sada dan na upravljanje Prirodoslovnom 
muzeju Rijeka a bio je na upravljanju Goranskom sportskom centru. Sada se javio 



Prirodoslovni muzej da se njima pomogne oko financiranja nekih troškova tog sustava, pa 
pitam kako je to bilo riješeno dok je njime upravljao Goranski sportski centar? Da li smo mi 
sufinancirali troškove tog objekta? Gordana Piskač – jednu godinu smo sufinancirali rad tog 
objekta sa 100.000,00 kn (režijski troškovi, osoblje). Ivica Knežević – to znači da ove godine 
možemo sufinancirati samo razliku ako smo već dio sufinancirali Goranskom sportskom 
centru. 
 
 
 Sjednica je završila u 09,15 sati. 
 
 
 
 
 
Napisala:       Gradonačelnik grada Delnica 
Nikolina Muhvić      Ivica Knežević, dipl. iur. 
 


